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Met verbazing heb ik kennis genomen van bovenstaande voornemens. 
 
 
Als u voornemens bent om haas en konijn niet meer te kunnen bejagen, vrees ik dat stroperij 
weelderig zal gaan tieren en eventuele schadegevallen op eigen manieren opgelost zullen worden. 
 
Daar de politie door hun werkzaamheden en prioriteiten minder in de buitengebieden komen, is er 
veel minder toezicht en werkt stroperij in de hand. 
 
Als de tellingen, door u, van de WBE’s wel waren meegenomen, had u een heel ander inzicht 
gekregen van het totaalbeeld van de hazenstand en tevens de afschotcijfers die bij Faunabeheer 
bekend zijn, van de vele afgelopen jaren, had u nog beter en betrouwbaar inzicht gekregen van de 
hazenstand. 
Het haas verruild langzaam de dag voor de avond / nacht (door predatie o.a. vos kraai) . 
 
En de drukte in de omgeving , doe tellingen met de huidige  stand der techniek Nachtzicht nog beter 

Warmtebeeld. 
Maar dit is niet toegestaan waarschijnlijk omdat dan de echte cijfers boven water komen. 
Grutto Tureluur kievit eenden o.a. die verdwijnen door de predatie van vos en kraai 
 
Wij staan inmiddels met onze handen in het haar toe te kijken hoe alles kapot wordt gemaakt. 
Door onkunde en verkeerde aannames , wij worden verplicht tellingen te doen, 
Dat is geen probleem als ook deze cijfers worden meegenomen. 
Dan heb ik het nog niet gehad over de economische schade die in de vele 10 tallen 
miljoenen  alleen in noord Holland onnodig worden gemaakt hierdoor wordt 
Veroorzaakt door onkunde en verkeerde Regelgeving   
 
Jagen is populatie beheer en een oog in het zijl te houden (stroperijen) die gaan toenemen. 
De afschotcijfers van de winters van voor 1960 verzameld is Niet meer van deze tijd  
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